
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Kallelse extra föreningsstämma Brf Tomtebo 
Styrelsen för Bostadsrättsföreningen Tomtebo kallar härmed föreningens medlemmar till extra 
föreningsstämma eftersom 20 medlemmar i föreningen krävt att extra stämma ska hållas. 
 
Tid:  Måndagen den 18 november 19.00 (kaffe serveras från 18:30) 
Plats: Föreningslokalen Eksätravägen 102. 
 
 

a) Stämmans öppnande. 

b) Fastställande av röstlängd. 

c) Val av stämmoordförande. 

d) Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare. 

e) Val av en person som jämte stämmoordföranden ska justera protokollet. 

f) Val av rösträknare. 

g) Fråga om stämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst. 

h)  Av medlemmar anmälda ärenden (motioner) som angetts i kallelsen. 

” Insynsskydd vid gästparkering” 

i) Stämmans avslutande. 

 
Välkommen 
Styrelsen för Brf Tomtebo 
Kontakt 
info@brf-tomtebo.se 
www.brf-tomtebo.se 
070-273 62 77 
 
Regler kring dagordning och rösträtt finns i Föreningens stadgar som kan läsas på vår hemsida 
www.brf-tomtebo.se. Om någon inte har tillgång till hemsidan går det bra att kontakta styrelsen 
via telefon eller mail. 

 

  



    

 

MOTION TILL BRF TOMTEBO’S EXTRASTÄMMA  
23-10-2019  
 
 
Rubrik  
INSYNSSKYDD VID GÄSTPARKERING 
 
Bakgrund  
Då ljus från parkerade bilar stör boende behövs et insynsskydd vid gästparkeringen. 
Vi upplever att det finns ett flertal oklarheter angående kostnader, skötsel och utförande ( tillstånd, etc. ). 
 
 
Förslag till beslut 
Föreslå ett förslag till beslut, för att lösa problemet. Lämna om möjligt förslag på eventuella riktlinjer för 
genomförandet samt eventuella alternativa lösningar. 
Jag/vi föreslår att: Medlemmarna vid en extrastämma ges möjlighet att ta beslut i sakfrågan ( 
insynsskydd) 
 
 
 
 
 
 
Uppsala 2019-10-23 
 
 
____________________________________ ___________________________________ 
signatur    Adress och lägenhetsnummer 
 
____________________________________  
Namn, textat 



    

 

 
 
Styrelsens svar på motionen: 
 
Styrelsens uppfattning om syftet med motionen är att motionären/motionärerna önskar  

1) mer information ang. det insynsskydd som planeras samt  
2) vill riva upp beslutet som fattades på årsstämman ang. insynsskyddet. 

 
Styrelsen anser att information har getts via dialogmöte, ordinarie årsstämma med protokoll, 
nyhetsbrev samt information via hemsida och Facebook, men om någon medlem önskar mer 
information så kommer styrelsen göra vad de kan för att alla ska få tillräcklig information. 
 
På årsstämman fattades det ett beslut att inte bygga ett staket som insynsskydd utan att styrelsen 
skulle jobba vidare med den plan som är framtagen och presenterad. 
Det anser styrelsen att vi gjort, vi har arbetat enl. medlemmars önskemål och anser inte att det 
finns skäl att riva upp det beslutet. 
 
 
Styrelsen föreslår stämman att  
bifalla punkt 1angående information 
avslå punkt 2 angående att riva upp tidigare fattat beslut. 
 
 
 


